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Většina mladých lékařů je dnes finančně zotročených
farma průmyslem. To ničí zdravotnický systém

badatel.net/vacsina-mladych-lekarov-je-dnes-financne-zotrocenych-farma-priemyslom-to-nici-zdravotnicky-system

(Lance D. Johnson, Natural News ) Mladí, na progresivizmu
odchovaní lékaři, kteří na sociálních sítích zveřejňovali fotky, jak se
dávají očkovat proti covidu, jsou stejné typy lékařů, kteří bez
skořápek přijímají dárky a úplatky od farmaceutických společností a
následně se otočí a předepíší vám jejich toxické léky.

Nová studie publikovaná v prestižním British Medical Journal s
názvem „Ochrana lékařů na začátku kariéry před komerčním vlivem“
zjistila znepokojující trend u mladých lékařů, kteří jsou využíváni jako
pěšáci k propagaci nových léků.

Tento vliv je všudypřítomný,
ale vyskytuje se zejména v
oblasti managementu bolesti
a v kardiologii – dvou
medicínských oborech, kde
skutečné příčiny onemocnění
nejsou správně
diagnostikovány a léčeny.

Studie varuje, že farmaceutické společnosti diktují zdravotní péči
prostřednictvím úplatků

Studie zjistila, že farmaceutické společnosti a výrobci zdravotnických
prostředků se zaměřují na lékaře hlavně na začátku jejich kariéry.
Lékaře lákají na paušální platby, sponzorované vzdělávání,
restaurace a na různé kariérní příležitosti.
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V tomto zkorumpovaném prostředí zástupci farmaceutických
společností doufají, že s mladými lékaři „vypěstují dlouhodobé a
vzájemně výhodné vztahy“.

„V konečném důsledku tyto vztahy ohrožují udržitelnost zdravotní
péče a vystavují pacienty zbytečnému riziku nebo poškození zdraví,“
říkají autoři studie Alice Fabbriová, Ph.D., a Quinn Grundyová, Ph.D.

Studie publikovaná v odborném časopise JAMA Internal Medicine
sledovala 5 533 mladých amerických kardiologů. Většina z nich
(73%) akceptovala „marketingové platby“ ještě před ukončením
studia.

Celkem 88% z nich prošlo v prvních letech po ukončení studia na
přijímání plateb od farmaceutických společností. Jen asi 12%
mladých kardiologů zůstalo nezávislých na vlivu farmaceutického
průmyslu.

Vliv farmaceutického průmyslu se rozšířil převážně v medicínských
oblastech, které jsou „náročné na postupy“ a využívají více
technologií. Studie zjistila, že od farmaceutických společností bralo
peníze až 80% lékařů před ukončením studia a až 96% v prvních
letech po ukončení studia.

Kardiologům se vyplácí více plateb za léky než jakémukoli jinému
typu specialistů. V jedné ze studií 184 ze 195 ředitelů srdečních
katetrizačních a elektrofyziologických laboratoří běžně přijímalo
platby od farmaceutického průmyslu. Jen 11 z těchto ředitelů odmítlo
v daném kalendářním roce peníze od farma firem.

Podle analýzy z roku 2018 spadají platby přijaté kardiology do 12
známých kategorií, včetně oblastí jako:

Jídlo a nápoje
Zábava
Cestování a ubytování
Poplatky za poradenství
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Dárky
Charitativní příspěvky
Odměny za službu učitele nebo řečníka v neakreditovaném a
necertifikovaném programu dalšího vzdělávání
Kompenzace za jiné služby než poradenství, včetně působení
ve funkci učitele nebo řečníka na jiném místě než v programu
dalšího vzdělávání
Vzdělávání
Granty
Honorář
Autorské honoráře nebo licence

Peníze farmaceutických společností výrazně ovlivňují
diagnostické a preskripční postupy mladých lékařů

Tyto platby od farmaceutických firem v konečném důsledku ovlivňují
rozhodování lékařů. Manipulují s tím, jak myslí, jak diagnostikují a co
předepisují.

\"Dokonce i proskytování
levných jídel (jídel rychlého
občerstvení)
sponzorovaných farma
průmyslem je spojen se
zvýšeným předepisováním
propagovaných značkových
léků,\" uvedli Fabbriová a
Grundyová.

Studie v časopise JAMA
Internal Medicine z roku 2016 sledovala praktiky předepisování 2
444 lékařů a vliv propagandy farmaceutických společností na jejich
praktiky předepisování léků.

Uvedená studie zjistila, že s nárůstem plateb v průmyslu jsou lékaři
ochotnější slepě předepisovat značkové statiny . Tato praxe
ukvapeného předepisování léků často opomíjí základní faktory a
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patologie, které způsobují kardiovaskulární problémy.

Slepé předepisování statinů každému pacientovi opomíjí důležité
buněčné, hormonální a zánětlivé indikace, což způsobuje další
zdravotní problémy. Dnes se statiny dokonce doporučují teenagerům
ve věku 15 let v případě, že vykazují jakékoli známky vysokého
cholesterolu.

Stejný trend lze pozorovat u lékařů, kteří zvyšují předepisování
opioidů k   úlevě od bolesti.

Studie ukazují, že zvyšování plateb od farmaceutického průmyslu
povzbuzuje více lékařů, aby předepisovali opiáty, přičemž ignorují
základní problémy spojené s bolestí a způsobují pacientům vážné
následky.

Podobné trendy se vyskytují také v rakovinném, očkovacím a dalších
druzích farmaceutického průmyslu.

Lékařské fakulty jako spolupachatelé

Lékařské fakulty záměrně neřeší uvedený systémový problém a
ignorují, jak tento špinavý vztah poškozuje budoucnost lékařského
povolání.

Přijímáním peněz od farmaceutických společností mladí lékaři
kompromitují svou vlastní integritu, zapojují se do střetů zájmů, které
oslabují jejich potenciál, přičemž ohrožují budoucnost péče o
pacienty, jakož i důvěru v toto odvětví.

„Vzdělávací programy by měly zpochybnit obecnou víru mezi
zdravotnickými pracovníky, že jsou imunní vůči komerčnímu vlivu.
Měli by je naučit, jak kriticky hodnotit informace získané od
farmaceutického průmyslu… a nasměrovat je na nezávislé zdroje
informací o předepisování léků,“ komentují Fabbriová a Grundyová.
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Namísto akceptace tajných dohod jako něčeho normálního musí být
studenti medicíny vyškoleni, aby rozpoznali, kdy vztahy s
farmaceutickým průmyslem brání jejich schopnosti objektivně řešit
zdravotní problémy svých pacientů.

Autor: Lance D. Johnson,
Zdroj: naturalnews.com ,
Zpracoval: Badatel.net
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